

HİPOKLORÖZ SOLÜSYONU

HYPOCHLOROUS SOLUTION

AULYTE®



KOZMETİK ÜRÜNLERİ COSMETIC PRODUCTS





Aulyte Tıraş Sonrası Losyon Spreyi

Aulyte Tıraş Sonrası Losyon Sprey; Her tıraştan sonra ve gün içinde her ihtiyaç hissedildiğinde, cildin ferahlamasına, serinlemesine ve nemlendirilmesine yardımcı olmak amacıyla spreyleme şeklinde kullanılabilir. Ciltte ve giysilerde yağlı kalıntı bırakmaz.

Aulyte After Shave Lotion; It can be used as a spray after every shave and whenever the need is felt during the day to help the skin feel fresh, cool and moisturized. Does not leave oily residue on skin and clothes.

غسول بعد الحلاقة

محلول أليوليت ما بعد الحلاقة يمكن استخدامه كذاذ بعد كل حلاقة وكلما شعرت بالحاجة خلال النهار لمساعدة البشرة على الشعور بالانتعاش والبرد والترطيب. لا يترك بقايا دهنية على الجلد والملابس.





Alyte Göğüs Ucu Temizleme Solüsyonu

Alyte Göğüs Ucu Temizleme Solüsyonu; Her emzirme öncesi ve sonrasında, cildi kısa süre içerisinde mükemmel şekilde ve nazikçe temizler. Nötr pH yapısı sayesinde cilt dokusuna uyumludur. Emziren anneler başta olmak üzere tüm kadınlar ve tüm cilt tiplerinde göğüs ucu temizliğinde kullanılabilir. Emzirme öncesinde mutlaka silinerek kullanılması gerekir.

Alyte Nipple Cleansing Solution perfectly and gently cleanses the skin in a short time before and after each breastfeeding. It is compatible with skin texture with its neutral pH structure. The easy-to-use spray helps eliminate the need to use your fingers and the possibility that balms and creams can form greasy residue on your hands and clothes.

ترطيب و تنظيف حلمة الثدي

- محلول الأيوليت ينظف البشرة بشكل مثالي ولطيف في وقت قصير قبل وبعد كل رضاعة طبيعية . إنه متوافق مع نسيج الجلد بتركيبه الأس الهيدروجيني المحايدة . يساعد الرذاذ سهل الاستخدام على التخلص من الحاجة إلى استخدام أصابعك وإمكانية أن تشكل المسكنات والكريمات بقايا دهنية على يديك وملابسك .



Aulyte Ter Kokusu Önleyici Sprey

Aulyte Ter Kokusu Önleyici Sprey; Güçlü temizleme özelliğiyle koltuk altında ve vücutta terleme yoluyla oluşabilecek kötü kokuları önlemeye yardımcı olur. Ciltte doğal bir temizlik ve tazelik hissi bırakır. Cildin nefes almasını engellemez. Ciltte yapışkan bir his bırakmaz. Hem kadın hem de erkekler tarafından kullanılabilir. Tüm cilt tiplerine uyumludur.

Aulyte Anti Odor Spray; With its powerful cleaning feature, it helps to prevent bad odors that may occur under the armpits and on the body through sweating. It leaves a natural feeling of cleanliness and freshness on the skin. It does not prevent the skin from breathing. It does not leave a sticky feeling on the skin. It does not stain the skin and clothes.

بخاخ مزيل رائحة التعرق
الأبوليت مزيل رائحة التعرق و بخاصية التنظيف القوية ، يساعد على منع الروائح الكريهة التي قد تحدث تحت الإبط وعلى الجسم من خلال التعرق . يترك إحساساً طبيعياً بالنظافة والنضارة على البشرة . لا يمنع الجلد من التنفس. لا يترك شعوراً مزعجاً على الجلد . لا يترك بقع على الجلد والملابس



Aulyte Koku Önleyici Ayak Spreyi

Aulyte Koku Önleyici Ayak Spreyi; Ayak ve ayak parmaklarının, günlük temizliği ve kötü kokuların önlenmesi, pedikür ve benzeri uygulamalar öncesi ve sonrası temizliği, nemlendirilmesi, canlılık, ferahlık ve serinlik kazanmasına yardımcı olmak amacıyla kullanılır. Cilt pH yapısı ile uyumludur. Gün içerisinde istenildiği kadar kullanılabilir. Durulama gerektirmez.

Aulyte Anti-Odor Foot Spray; It is used for daily cleaning and moisturizing the feet and toes before and after pedicure and similar applications, and to help them gain vitality, freshness and coolness. It is compatible with the skin pH structure. It can be used as much as desired during the day. No rinsing required

بخاخ مزيل رائحة القدم

الأبوليت : بخاخ مزيل رائحة القدم ؛ يستخدم للتنظيف اليومي وترطيب القدمين وأصابع القدمين قبل وبعد البادي كبر و التطبيقات المماثلة ، ولمساعدتهم على اكتساب الحيوية والنضارة والبرودة . وهو متوافق مع بنية الأس الهيدروجيني للجلد . يمكن استخدامه بالقدر المطلوب خلال النهار . و لا حاجة للشطف بعد الاستخدام .



Aulyte İntim Sprey Dış Genital Temizleme Spreyi

Aulyte İntim Sprey; İntim temizlik, dış genital bölge temizliğine uygundur. Uygun pH aralığı sayesinde dış genital bölgenin temizliğini sağlamaya yardımcı olur. Dış genital bölgenin günlük temizliği, tuvalet sonrası temizliğin sağlanmasında, regl döneminde temizliğin sağlanmasında ve epilasyon işlemi sonrasında uygulanabilir.

Aulyte Intim Spray; solution provides optimum cleaning of the external genital area. in the appropriate pH range. Thanks to its ease of use, it prevents the possibility of forming an oily residue on hands and clothes through the use of balms and creams. It is used: - for cleaning after the toilet, for cleaning during menstruation, for cleaning after hair removal, for internal cleaning.

Usage:-

- 1 . External use: - Spray the area with AULYTE solution to clean the genitals and leave them to dry naturally. It will dry in no time thanks to its ultra-light ingredients, without the need for rinsing.
- 2 . Internal use: Warm up to 38 degrees Celsius and injected inside twice daily for three days. On the second day, the itching disappears, and the secretions become normal .

بخاخ لتنظيف الأعضاء التناسلية
يوفر محلول الأيوليت التنظيف الأمثل للمنطقة التناسلية الخارجية . بنطاق الأس الهيدروجيني المناسب . بفضل سهولة استخدامه يمنع احتمالية تكوين بقايا زيتية على اليدين . و الملابس من خلال استخدام المسكنات والكريمات و يستخدم :- للتنظيف بعد المرحاض ، للتنظيف أثناء فترة الحيض ، للتنظيف بعد إزالة الشعر ، للتنظيف الداخلي :- الاستعمال

الاستعمال الخارجي :- ترش المنطقة بمحلول الأيوليت لتنظيف الأعضاء التناسلية و تركها لتجف بشكل طبيعي . سوف تجف في وقت قصير بفضل مكوناته الخفيفة للغاية . دون الحاجة للشطف

الاستعمال الداخلي :- يدفئ الى درجة 38 درجة مئوية و يحقن الى الداخل مرتين يوميا و لمدة ثلاث ايام . في اليوم الثاني ، تختفي الحكة ، وتصبح الإفرازات طبيعية .





Aulyte Ağız Çalkalama Suyu

Aulyte Ağız Çalkalama Suyu; Günlük ağız temizliği, implant gibi diş uygulamalarından önce ve sonra temizlikte, yiyecek artıklarının dişlerde oluşturduğu tabakanın derinlemesine temizliğinde ve kötü kokuların önlenmesine yardımcı olmak amacıyla kullanılır. Ağız içi pH yapısıyla uyumludur.

Aulyte Mouthwash; It is used for daily oral cleaning, cleaning before and after dental applications such as implants, deep cleaning of the layer formed by food residues on the teeth and to help prevent bad odors. It is suitable for use in root canal treatment applications. It is compatible with the intraoral pH structure.

غسول الفم

الأبوليت غسول الفم : يتم استخدامه للتنظيف اليومي للفم ، والتنظيف قبل وبعد تطبيقات الأسنان مثل الزرع ، والتنظيف العميق للطبقة المتكونة من بقايا الطعام على الأسنان وللمساعدة في منع الروائح الكريهة . إنها مناسبة للاستخدام في تطبيقات معالجة قناة الجذر . إنه متوافق مع بنية الأس الهيدروجيني داخل الفم .

Aulyte Delme ve Dövme Sonrası Temizleme Solüsyonu



Aulyte Delme ve Dövme Sonrası Temizleme Solüsyonu; Güçlü temizleme özelliğiyle piercing, küpe gibi takılar için delme ve dövme uygulamalarından sonra bölgenin sürekli temiz kalmasını sağlayarak, cildin yağ, kir ve toz gibi etkenlerin olası zararlarından korunmasına yardımcı olur. Cilt pH yapısıyla uyumludur. Her yaş grubu için uygundur. Cildin nefes almasını engellemez.

Aulyte Piercing and Tattoo Cleansing Solution; With its strong cleaning feature, it helps to protect the skin from possible damages of factors such as oil, dirt and dust by keeping the area clean after piercing and tattooing for jewelry such as piercings and earrings. It is compatible with the skin pH structure. It is suitable for all age groups. It does not prevent the skin from breathing.



محلول تنظيف الثقب والوشم

محلول الأيوليت لتنظيف الثقوب والوشم ؛ بفضل ميزته التنظيفية القوية يساعد على حماية البشرة من الأضرار المحتملة للعوامل مثل الزيوت والأوساخ والغبار وعن طريق المحافظة على نظافة المنطقة بعد الثقب والوشم للمجوهرات والأقراط ، وهو متوافق مع تركيبة الأس الهيدروجيني للبشرة . وهو مناسب لجميع الفئات العمرية . لا يشكل طبقة تمنع الجلد من التنفس



Aulyte Sivilce Önleyici Serum

Aulyte Sivilce Önleyici Serum; Ciltte sivilce ve siyah nokta oluşumuna sebep olan yağı ve kiri derinlemesine temizlemeye yardımcı olur. Nötr pH yapısı sayesinde cilt dokusuyla uyumludur. Erkekler , kadınlar, yetişkinler ve gençler tarafından yüz, sırt ve göğüs bölgesinde kullanılabilir.

Aulyte Anti-Acne Serum; It helps to deeply clean the oil and dirt that cause acne and blackhead formation on the skin. Thanks to its neutral pH structure, it is compatible with the skin texture. It can be used by men, women, adults and teenagers on the face, back and chest area.

محلول مضاد لحب الشباب
محلول الأيوليت المضاد لحب الشباب ؛ يساعد على التنظيف العميق للزيوت والأوساخ التي تسبب ظهور حب الشباب والرؤوس السوداء على الجلد . بفضل هيكل الأس الهيدروجيني المحايد ، فهو متوافق مع نسيج الجلد . يمكن استخدامه من قبل الرجال والنساء والبالغين والمراهقين على الوجه والظهر ومنطقة الصدر .



Alyte Kepek Önleyici Saç Temizleme Serumu

Alyte Kepek Önleyici Saç Temizleme Serumu; Saçta kepek oluşumuna sebep olan yağ ve kiri derinlemesine temizleyip, saçların güzel ve dolgun görünümüne kavuşmasına yardımcı olur. Saç ve saçlı deriye uygulanabilir. Her yaş ve cilt tipi için kullanıma uygundur.

Alyte Anti - Dandruff Hair Cleansing Serum; It is used by men, women, adults and teens to wet the hair and scalp. Suitable for all hair and skin types.

How to use: - Wash the hair with soap or shampoo, then rub the scalp with AULYTE solution in one direction. It is recommended to make a difference in the hair using a comb. Wipe the scalp well with a cotton swab dipped in AULYTE solution until all the skin is treated.

In the event of hair loss or skin inflammation and itching, it is recommended to make a compress of Iolite solution and cover it with plastic and a towel for 15-20 minutes at a temperature of 40 degrees Celsius. Repeat the process once every 3-4 days. The duration of treatment is from (6-8) times. The itching will be removed, the skin inflammation will be gradually eliminated, and the hair loss will be removed.

Note: - Blood pressure should be monitored for people who are prone to high blood pressure.

مصل تنظيف الشعر من القشرة و مضاد لتساقط الشعر

. يستخدم من قبل الرجال والنساء والبالغين والمراهقين بتبلييل الشعر وفروة الرأس . مناسب لجميع أنواع الشعر و البشرة

. طريقة الاستخدام :- يغسل الشعر بالصابون او الشامبو بعدها تفرك فروة الرأس بمحلول الأيوليت باتجاه واحد . يوصى بعمل فرق في الشعر باستخدام المشط

. مسح فروة الرأس بشكل جيد بقطعة قطن مغموسة بمحلول الأيوليت حتى تتم معالجة جميع البشرة

. في حالة وجود تساقط للشعر او التهاب جلدي و حكة ينصح بعمل كمادة من المحلول ايوليت وتغطيتها بالبلاستيك ومنشفة لمدة 15-20 دقيقة بدرجة الحرارة 40

. درجة مئوية . تكرر العملية مرة واحدة كل 3-4 أيام . مدة العلاج من (6-8) مرات . سيتم إزالة الحكة ، والتخلص من التهاب الجلد تدريجيا ، ونقص الشعر

. ملاحظة :- يجب مراقبة ضغط الدم للأشخاص الذين هم عرضة لارتفاع ضغط الدم

HAYVAN BAKIM ÜRÜNLERİ ANIMAL CARE PRODUCTS





Aulyte Havyan Deri ve Meme Bakım Ürünü

Aulyte Havyan Deri ve Meme Bakım Ürünü; Pet - Evcil hayvanlar, çiftlik hayvanları, atlar ve kümes hayvanları için kullanıma uygundur. Akut ve kronik yaralarda, enfekte olmuş açık yaralarda, kesiklerde, yanıklarda, ameliyat sonrası oluşan yaraların bakımında, her türlü yarının yıkanması (irrigasyonu), ölü dokuların temizliği (debridmanı), ağrılı ve acı veren yaralarda, dilde oluşan lezyonlarda, ana tedaviye yardımcı ürün olarak kullanılır.

Aulyte Animal Skin and Breast Care Product; Pet - Suitable for use with pets, livestock, horses and poultry. Such as acute and chronic wounds, infected open wounds, cuts, burns, care of post-operative wounds, washing (irrigation) of all kinds of wounds, removal of dead tissues (debridement), painful and painful wounds, lesions on the tongue. an auxiliary product to the main treatment.

محلول للعناية بجلد و ثدي الحيوانات

محلول الأيوليت للعناية بجلد و ثدي الحيوانات - مناسبة للاستخدام مع الحيوانات الأليفة والماشية والخيول والدواجن • يستخدم للجروح الحادة والمزمنة والحروق والعناية ما بعد الجراحة وغسل (الري) جميع أنواع الجروح وتنظيف (تنضير) الأنسجة الميتة والجروح المؤلمة وآفات اللسان ، انه منتج مثالي يساعد في علاج الحيوانات من الأمراض .



Yüzey Temizleyici

YÜZEY TEMİZLEME ÜRÜNLERİ SURFACE CLEANING PRODUCTS



Surface Cleaner



Aulyte Çok Amaçlı Yüzey Temizleme Solüsyonu

Aulyte Yüzey Temizleme Solüsyonu, nazik ama güçlü bir yüzey temizleyicisidir. Ev, ofis ve diğer birçok yüzeyi etkili bir şekilde temizler. Ana aktif bileşen olan hipokloröz asit, ağartıcıdan 300 kata kadar daha fazla temizleme gücü sağlar. Toksik değildir. Tahriş edici ve aşındırıcı değildir. Aile üyeleri ve evcil hayvanların güvenli olması için özel olarak formüle edilmiştir. Yapışkan, tehlikeli kalıntı bırakmadan yüzeyleri derinlemesine temizler.

Aulyte Surface Cleaning Solution is a gentle yet powerful all-surface cleaner. Effectively cleans home, office and many other surfaces. The main active ingredient, hypochlorous acid, provides up to 300 times more cleaning power than bleach. It is not toxic. It is non-irritating and non-corrosive. Specially formulated to be safe for family members and pets. It cleans surfaces deeply without leaving sticky, dangerous residue.



الغرض ومجالات الاستخدام

محلول الأيوليت منظف ومعقم قوي متعدد الأغراض يحتوي على حامض الهيپوكلوروز كأحد مكوناته الرئيسية. يمكن استخدامه على العديد من الأسطح الصلبة، بما في ذلك الأثاث المنزلي و المطاعم و المطابخ و المكاتب و الصالات الرياضية و المدارس و المستشفيات و الأرضيات و أماكن الحيوانات. غير سام، صديق للبيئة، آمن جداً لأفراد الأسرة و الحيوانات و يعمل بدون أعراض جانبية.

Gıda Temizleyici

GIDA TEMİZLEME ÜRÜNLERİ NUTRITION CLEANING PRODUCTS



Nutrition Cleaner

Aulyte Sebze, Meyve ve Et Ürünleri Temizleme Solüsyonu



Aulyte Sebze, Meyve ve Et Ürünleri Temizleme Solüsyonu, insan sağlığını tehdit edebilecek hiçbir madde bulundurmayan, içeriğindeki aktif iyonlar sayesinde sebze, meyve ve et ürünleri üzerindeki kirleri yok edecek şekilde formüle edilmiştir. Restoranlar, evler, işyerleri, okullar, huzurevleri, fabrikalar, gıda işletmeleri, hastaneler, oteller, vb. tüm alanların mutfaklarında; Sebze, meyve, et ürünleri ve salataların yıkanmasında, gıdaların üzerindeki olası tarım ilaçlarının azaltılmasında, gıda ile teması olan yüzeylerin temizliğinde, kesme tahtası, tencere, bıçak ve benzeri mutfak gereçlerinin hijyeninde ve kötü kokuların giderilmesinde, Buzdolabı ve derin dondurucuların hijyeninde ve oluşan kötü kokuların giderilmesinde, Buzdolabındaki ürünlerin daha uzun süre saklanması sağlanmasında kullanılır. Yıkadığınız meyve sebze ve et ürünlerini güvenle tüketirken, gıdalarınızı hazırladığınız mutfak ekipmanları ve yüzeyleri ağır metal ve zararlı kimyasallar içeren ürünler kullanmadan güvenli bir şekilde hijyenini sağlayabilirsiniz. Uygulandığı gıda ve yüzeylerde kalıntı bırakmaz.



Nutrition Cleaner

Aulyte Sebze, Meyve ve Et Ürünleri Temizleme Solüsyonu



Aulyte Vegetable, Fruit and Meat Products Cleaning Solution, which does not contain any substance that may threaten human health, is formulated to remove dirt from vegetable, fruit and meat products thanks to its active ions. Restaurants, homes, workplaces, schools, nursing homes, factories, food businesses, hospitals, hotels, etc. in the kitchens of all areas; Washing vegetables, fruits, meat products and salads, reducing possible pesticides in foods, cleaning food contact surfaces, hygiene of cutting boards, pots, knives and similar kitchen utensils and removal of bad odors, hygiene of refrigerators and freezers and removal of bad odors. for. While you can safely consume the fruits, vegetables and meat products you wash, you can ensure the hygiene of the kitchen equipment and surfaces you prepare your meals without using products containing heavy metals and harmful chemicals. It does not leave any residue on the food and surfaces it is applied to.

الغرض ومجالات الاستخدام : محلول الأيوليت منظف ومعقم قوي متعدد الأغراض يحتوي على حامض الهيوكلوروز كأحد مكوناته الرئيسية وهو أحد أقدم عوامل التنظيف وأكثرها فعالية في الطبيعة. إنه العنصر النشط الموجود في المحلول المؤين ، محلول تنظيف الخضار والفاكهة واللحوم كافة ، يزيل الأوساخ من الخضار والفاكهة بفعالية عالية كما يزيل الروائح الكريهة و المكروبات من اللحوم ، يستخدم في كل مكان كالمطاعم والمنازل والمصانع وشركات الأغذية والمستشفيات والفنادق بالإضافة للمطابخ اينما وجدت : يقلل استخدام المبيدات المحتملة على الخضار والفاكهة والسلطات ، وينظف جميع معدات المطابخ و الأسطح الملامسة للطعام بما في ذلك أواني التقطيع والأواني والسكاكين وأواني المطبخ المماثلة • يستخدم في تنظيف التلوجات والمجمدات و للحفاظ على المنتجات فيها لفترة أطول • بالإمكان استهلاك الخضار والفاكهة والسلطات التي تغسلها فوراً بأمان ، يضمن نظافة معدات المطبخ و أسطح تحضير الطعام دون استخدام منتجات تحتوي على معادن ثقيلة ومواد كيميائية ضارة. لا يترك أي بقايا عند الاستخدام • غير سام ، صديق للبيئة ، امن جدا لأفراد الأسرة و الحيوانات و يعمل بدون اعراض جانبية .

